

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

13-03-2024

Plats: 415

Fika: Vincent, olika (delicato) bollar

Närvarande: Vincent, Evelyne, Klara, Linn, Anna, Sofia, Jennifer, Gäst idag är Alexander Hedfolk

1. Mötet öppnas kl. 16:58

2. Fika Samkväm - Vincent

3. Ekonomi, Megaråd, Nämndråd

Ekonomiråd blir ev. på måndag, utskott kan ändra sina budgetar om de vill

Megaråd hölls förra veckan, hittract ska gås vidare med, utskotten ska planera ang. samarbete med mottagning

Ta upp på nämndråd att nämnderna ska kommunicera med mottagningen ang. samarbeten

4. Skenande Utlägg

Situation, släpar från förra mottagningen, QR-kod skulle vara gratis men företaget ville att den skulle betalas för ett år, det lades ut pengar för det, ekonomiansvarig fick reda på detta senare, personen ville få tillbaka sina pengar men med förra årets budget gick det inte och det accepterades, men nu har konflikten dykt upp igen och mottagningsansvarig godkände

Förra årets mottagnings budget är redovisad och kan därför inte dra pengar därifrån

Ska sektionen betala de pengarna och i sådana fall var ifrån?

Då mottagningsansvarig godkände, ska vi betala utlägget, Klara löser

Till framtiden måste vi bli tydligare med utlägg, man behöver ett godkännande innan köp görs, veta vad som ska köpas och pris

5. Eldfesten

Har gått bra med anmälningar, Vincent ska skicka ut anmälningar till externa

FOGA kommer marknadsföra enligt planering

Styrelsen kan ha förmingel med externa eventuellt

6. Upplåtelseavtal

Överenskommelse mellan THS och KTH, KTH har skjutit upp, kontrakt som skrivs på av ordförande och akademiska hus om hur lokalen ska användas, där kan vi skriva in grejer

Vincent har skrivit en önskelista på saker man vill ha med, kunna ha övernattningar i speciella tillfällen, öka tiden till 03 eller 05

7. Övrigt

Klara har glömt

Vincent har varit på möte och sett utkastet till framtidens utbildning. Huvudpunkter: sänka närvarokravet till 60% och lägga mer krav på examinering tillfället, anpassa vår studietakt till resten av KTHs utbildningar - då kan vi söka andra kurser, börja betygsätta

Märke: guldkant till megaronen

När ska vi visa alla förtroendevalda vart förrådet är? Hade varit kul med en rundtur. Det ska köpas hyllor till nya förrådet

8. Mötet avslutas kl. 17:36